



大同新邨聖德肋撒幼稚園
Tai Tung Sun Chuen St Teresa Kindergarten

「2022/23 K1 收生安排」

本校 2022—2023 年度(即 2022 年 8 月開學)新生於
11 月 1 日開始接受入學申請。歡迎兩歲八個月至六歲兒童報名。

辦理招生事務時間：

逢星期一至星期五：下午二時正至五時正，

星期六：上午九時至正午十二時正。

歡迎家長攜同兒童來校報讀或來電查詢。報名時，請帶備相片兩張、
回郵信封兩個、報名費 40 元。

備註：本校不設派發報名表上限，遞交表格者均獲安排面見。
學校亦設有外籍老師，專為非華語學童報名面見。

收生程序安排

- (1) 11 月 1 日開始接受 2022/2023 度新生報名。
- (2) 學校會於 2021 年 12 月 17 日前通知家長 K1 學位申請結果。
- (3) 家長可於「統一註冊日期」(2022 年 1 月 6 日至 8 日)
帶同「註冊證」/「入學許可書」提交本校，並繳交註冊費。

註冊費： 幼兒全日班 \$1570

幼兒半日班 \$ 970

備 註：

1. 如家長未能於「統一註冊日期」內向取錄其子女的幼稚園提交「註冊證」/「入學許可書」，該幼稚園或未能為其子女進行註冊。因此，家長須在指定日期內向教育局遞交「註冊證」的申請。
2. 如兒童於「統一註冊日期」後獲取錄，家長仍須以「註冊證」/「入學許可書」註冊。如家長在一所幼稚園註冊後打算為子女轉校，須到原先註冊的幼稚園取回「註冊證」/「入學許可書」。家長如由其原先註冊的幼稚園取回「註冊證」/「入學許可書」，即代表該幼稚園不會再為該兒童保留學位。一般來說，其原先註冊的幼稚園不會退還「註冊費」。
3. 全日班學額會優先取錄有需要之家庭。



大同新邨聖德肋撒幼稚園
Tai Tung Sun Chuen St Teresa Kindergarten

「2022/23 K1 Admission Arrangements」

Time for enrollment:

Monday to Friday: 2:00 pm to 5:00 pm

Saturday: 9 am to 12 noon

Parents are welcome to bring their children to the school to enroll or call for enquiries. When registering, please bring along two photos, two envelopes and HK\$40 as registration fee.

Remarks: The school do not have a limit to distribute application forms. Those who submitted their forms, face to face meeting will be arranged. The school also has foreign teachers who specially help with the registration process for Non-Chinese Speaking families.

Admission Procedures Arrangement

- (1) The registration of 2022/2023 school year was opened from 1st November, 2021.
- (2) The school will notify the K1 parents about the results of application before 17th December, 2021.
- (3) Parents can register with our school during the Centralised Registration Dates (From 6 to 8 January 2022) by submitting the Registration Certificate or Admission Pass together with the registration fee.

Registration fee: K1 Full Day class \$1570

K1 Half Day class \$970

Note:

1. If parents cannot submit the RC/AP to the KG their child has been admitted to during the Centralised Registration Dates, the KG concerned may not be able to complete registration for their child. Hence, parents are required to submit application to the EDB within the designated period.

2. If a child is admitted after the Centralised Registration Dates, his/her parent is still required to submit the RC/AP for registration. If the parent intends to change school for his/her child after registering with a KG, he/she is required to get back the RC/AP from the KG with which he/she has registered. Upon getting back the RC/AP from a KG, the KG concerned will no longer reserve the place for the child. Normally, the registration fee paid to the KG with which the parent has registered will not be refunded.

3. Full time class places will give priority to families in need.